
Referat fra møte i FAU 

Mandag 21.11.22 

Agenda: 

1. Valg av referent: Lars Erik Moene Skedsmo (5B) 

 

2. Nedtegning av deltagere: 

Eivind Raustøl (1 C) 

Åshild Slåttå Watn (3A) 

Ane Hauso 

Silje Marie Tungland 

Paal Baarsrud Fagerli (5A) 

Cecilie Kooyman (5B) 

Sissel Nedrebø (6B) 

Lars Morten Thuestad (1 - Grønn) 

Eli Ane Hærem Nedreskår (1 - rød) 

Kjetil Topland Larsen (1 - Blå) 

Vibecke Wagle 

Lars Erik Skedsmo (4B) 

Hege Nygaard (6B) 

Jan Ove Ringstad 

Tor Petter Johansen 

 

Møte ble gjennomført med både avtroppende og påtroppende representanter 

 

3. Godkjenning av referat fra FAU-møte 03.10.22 

Det var ingen merknader til referatet. 

4. Godkjenning av dagsorden 

Det var ingen merknader til dagsorden. 

5. Nytt fra rektor Anita Legland: 

Åpen dag 

Lærere og elever har meldt tilbake at de var godt fornøyd med årets opplegg og salg. Det er 

tilbakemeldinger til FAU om at loddtrekning av fruktkurv var vanskelig å få med seg i noen av 

trinnene. 

Planleggingsdagene 

Lærere og administrasjon var i Amsterdam hvor de hadde et faglig og kulturelt opplegg med kick off 

av kunstuke som skal avholdes på nyåret. 

Foreldreundersøkelse og elevundersøkelse 

Det pågår en foreldreundersøkelse for 3. og 6. trinn samt en elevundersøkelse i 6. og 7. trinn. 

Trafikk 



Skolen ønsker at alle foreldre som leverer eller henter barn på skolen bruker droppsonene langs 

veisen for å unngå farlige situasjoner på fortau og parkeringsplass foran skolen. Det vil være 

informasjonskampanje før skolestart enkelte dager i uke 48 

Trafikkplan 

Det arbeides med kompetansemål i ny trafikkplan som skal gjøre elevene bedre og sikrere som myke 

trafikanter. 

Gratis skolemat 

Rektor vurderer å søke om å delta i gratis skolemat ordningen etter at skolen har fått mer kunnskap 

om hva dette innebærer og siden kommunen har satt av ekstra midler i budsjettet til dette.  

 

 

Vurdering av skolegrenser 

Skolegrensene er på høring. Det er skolegrense mot Auglend som vurderes samt at alle elever fra 

Tjensvoll skole skal begynne på Ullandhaug ungdomskole. 

Høring: Si din mening om skoleplass og skolekretser | Stavanger kommune 

Refleksaksjon 

Det blir refleksaksjon i uke 49 og 50 

Rektor forlot møtet etter disse orienteringene. 

 

6. Saker for FAU 

Trygg trafikk 

Det er bestilt reflekser til refleksaksjonen. I tillegg er det en bedrift som har sagt de kan levere 

refleksvester. En del av disse er mottatt. 

Gratis skolemat 

FAU mener det er viktig å benytte seg av muligheten for gratis skolemat for alle elever når det nå er 

mulig å søke igjen og anbefaler sterkt skolen om å delta i gratis skolemat ordningen. 

Trafikkgruppe 

Åshild Slåttå Watn og Sissel Nedrebø meldte seg til trafikkgruppen og skal jobbe for bedre 

trafikksikkerhet ved skolen. 

17. mai 2023 

Det var innspill om fordeling av ansvar ved arrangering av 17. mai 2023. 6. trinn foreslår å arrangere 

17. mai inkludert pynting i forkant. De andre trinnene baker og deltar på dugnad i forkant. FAU har 

ingen kommentar til dette. 

Valg: 

Valg av leder, nestleder og kasserer. 

https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/horing-si-din-mening-om-skoleplass-og-skolekretser/


Ingen meldte seg, FAU velger leder, nestleder og kasserer på første møte på nyåret. 

Kasserer kan være andre enn FAU-representanter, men man bør ha vervet over en lengre periode. 

 

Avtroppende leder Paal Baarsrud Fagerli , nestleder Nils Andreas Høie og kasserer Elisabet 

Kvinnesland takkes for innsatsen 

7. Eventuelt 

Ingen saker på eventuelt. 

 

Møtet hevet kl 20.30 

Lars Erik Skedsmo, referent 


